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Innkalling til driftsstyremøte Smestad skole 

01/25 Godkjenning av innkalling  

Innkallingen godkjent 

Ny FAU-leder, Bjørn Unnersaker, møtte, og ble ønsket velkommen. Han møtte i kraft 

av verv og interesse, og ikke som vedtaksberettiget 

02/25 Konstituering av årets driftsstyre 

Driftsstyret ble konstituert med følgende kommentarer: 

• Ny fast ansattrepresentant, Inger Lauvsnes, ble ønsket velkommen 

• Ingen politisk oppnevnte stilte på møtet, noe som er uheldig selv om 

driftsstyret var vedtaksdyktig 

• Valg av ny leder og nestleder ble dermed utsatt 

03/25 Godkjenning av protokoll fra 25.11.2024 

Protokoll godkjent 

04/25 Rektor orienterer 

Rektor orienterer kort om status på Smestad skole 

• Nytt år er i gang! 

• Besøksdag - "innskriving" er gjennomført 14.01(ca 45 av ca 90 oppmøte, 

dermed ganske usikkert hvor stort kullet blir). Men god stemning og mange 

blide barn! 



• Plan for neste års mottaksgruppekapasitet i Osloskolen og på Smestad: UDA 

ønsker at Smestad fortsatt har kapasitet til fire grupper, hvorav en 

alfabetiseringsklasse 

• Rektor informerte om at ny skolebehovsplan sendes ut på høring i mars. 

Denne blir veldig viktig for Smestad skole! Elevrådet har svart på en 

undersøkelse utsendt fra UDA (felles for alle Osloskolene) 

• ASA på befaring – vurdering av skolelokaler for elever med spesielle behov 

som vil begynne på skolen fremover 

• Bedriftshelsetjenesten på Monolitten – totalgjennomgang mht 

risikovurdering. Smestad har selv tatt initiativ, men denne finansieres av 

UDA sentralt.  

• Julekonserten i Skøyen kirke var fra rektors perspektiv en stor suksess. 

Evaluering både fra skole og kirke var stort sett entydig positiv. Det gjenstår 

innsamling av info fra korps og kor, samt ønske fra rektor om en evaluering 

fra FAU. 

05/25 Trivselsundersøkelsen og Elevundersøkelsen 

Kort gjennomgang av Trivselsundersøkelsen og Elevundersøkelsen.  

• Rektor gikk kort gjennom hovedfunn, se egen presentasjon… 

o Trivselsundersøkelsen viser at elever på 1-4 trives godt på Smestad 

skole 

o Dette er også hovedtendensen i Elevundersøkelsen (5-7) 

o Et naturlig fokus var antall elever som oppgir at de blir mobbet 1-3 

ganger i måneden eller mer. Fjoråret hadde veldig høye tall på dette 

området, og det er på et helt annet nivå i år. Det ble spurt om noen 

elever i dag oppfatter krenkelser som en del av sånn skolelivet er, og 

rektor forsikret om at skolen og lærerne jobber så systematisk som 

mulig for å sikre det gode skolemiljøet 

• Hovedfunn vil også omtales i Smestadnytt, og bli tatt opp i FAU og elevrådet 

 

Driftsstyret tok gjennomgangen til etterretning. 

 

06/25 Strategisk plan 2024-2027 

Driftsstyret skal godkjenne rektors forslag til Strategisk plan for 2024-2027. 

Utdanningsetaten sentralt har bestemt en ny form på det strategiske planarbeidet 

for Osloskolen. Ny strategisk plan skal følge skoleår, ikke kalenderår. Derfor legges 

det fram forslag om prolongering av dagens strategiske plan ut skoleåret 2024/25. 

Denne planen ble vedtatt i januar 2024.   

 

Strategisk plan for 2024-2027 er prolongert etter godkjent etter behandling i 

driftsstyret. 

 

07/25 Budsjett 2025 

Gjennomgang av budsjett for 2025, med foreløpig regnskap for 2024. Følgende ble 

kommentert: 

• Regnskap: 



• Driftsstyret er fornøyd med at økonomien på skolen og SMAKS er på 

plussiden regnskapsmessig.  

• Dette mindreforbruket skal vedtas endelig i driftstyrets møte i mars 

• Budsjett: 

• Også i 2025 er skolen trukket 1 200 000 fra totalrammen 

• Det budsjetteres med en ganske lik ressurs til lønn for administrasjon og 

lærere, men med noe redusert antall pga elevnedgang (tilsvarende to 

lærerstilling og en lederstilling) 

• Det budsjetteres (foreløpig) med stort kutt på skoleassistenter, men det 

legges opp til at rektor legger fram forslag om at driftsstyret skal legge en 

stor del av driftsoverskuddet fra 2024 inn på dette området 

• Det ble foreslått midler til en stilling for å øke miljøengasjement og 

miljøundervisning både på SMAKS og skole 

• Det skal brukes mye midler både på digitale og fysiske læremidler 

• Det ble foreslått å planlegge et bortreiseseminar for skoleansatte til høsten 

• Driftsbudsjettet består mest av faste utgifter, som det er vanskelig å gjøre 

noe med. I dette budsjettet er kompensasjon for utlån til barneidrett mm en 

egen inntektspost. 

• Det budsjetteres på at SMAKS opprettholder samme aktivitetsnivå og 

samme kvalitet som i 2024. Rektor kommer tilbake til hvordan det skal 

foreslås å fordele mindreforbruket på SMAKS i driftsstyrets møte i mars.  

 

Vedtak: 

Budsjett for 2025 er godkjent etter behandling i driftsstyret. 

 

08/25 Møteplan 2025 

Forslag til møtedatoer for DS Smestad 2025 (alle dager kl 17.00): 

• Mandag 03.03.2025  

• Mandag 28.04.2025 (NB! Dette er en særlig tidlig dato, som er satt for at 

driftsstyret skal kunne behandle ny skolebehovsplan i møtet) 

• Mandag 08.09.2025 

• Mandag 17.11.2025 

• Torsdag 15.01.2026 

09/25 Eventuelt 

• Beredskap: det ble kort redegjort for at skolen HAR bomberom, men at de 

på ingen måte er funksjonelle i en beredskapssituasjon! 

 

 

 

 

 


